
Protokół Nr 87 

z LXXXVII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 27 czerwca 2023 roku 

Część II 

 
 

Stan Rady - 15 radnych. 
Obecnych - 13 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Skład Rady Miasta Milanówka  
Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Janina Moława, Witold Mossakowski, Piotr 

Napłoszek, Jolanta Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Bożena Osiadacz, Krzysztof Wiśniewski, Hanna 

Młynarska, Renata Pawłowska, Waldemar Parol, Hubert Jarek. 

  

Posiedzenie LXXXVII Sesji Rady Miasta Milanówka odbyło się w dniu 27 czerwca 2023 r. (wtorek) o godz. 

18: 00 w trybie stacjonarnym,  w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 

 

Porządek obrad sesji: 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2023–2045. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2023 r. 

16. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

17.Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

18.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami oraz wykonania uchwał Rady Miasta 

Milanówka. 

19.Sprawy różne. 

20.Zakończenie LXXXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2023–2045. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Milanówka na lata 2023–2045. 

Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP. 

 

Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówek na lata  

2023-2045 
Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 26 czerwca 2023 r., dokonano następujących zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Milanówek: 

1.Dochody ogółem zmniejszono o 3.858.270,14 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 260.637,09 zł,  

a dochody majątkowe zmniejszono o 4.119.207,23 zł. 

2.Wydatki ogółem zwiększono o 1302316,96 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 1 138874,83 zł, a wydatki 

majątkowe zwiększono o 1.889.407,37 zł. 

3.Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi –30 774295,37zł. 

W przedsięwzięciach wieloletnich dokonuje się zmian: 

-w pkt 1.1 (Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych) 

w przedsięwzięciach bieżących: -w przedsięwzięciu pn. "Milanowskie Centrum Usług Społecznych” 

zwiększa się limit wydatków w 2023 roku o kwotę 62.877,33 zł -zwiększenie wynika z niezrealizowanych 

wydatków zaplanowanych w 2022 roku. Po zmianie limit wydatków w 2023 roku wynosi 1.291.901,72 zł w tym 

kwota 325.592,10 zł jest przeznaczona na otwarte konkursy ofert dla organizacji pozarządowych na realizację 

zadania publicznego; 

-w przedsięwzięciu pn. "Rozwój Usług Społecznych -Edycja 2” zwiększa się limit wydatków w 2023 roku  

o kwotę 203.256,28 zł -doprowadzając do zgodności z budżetem 2023 roku przeznaczonego na to zadanie.  

-w pkt 1.1 (Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem 



środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych) 

w przedsięwzięciach majątkowych: 
-w przedsięwzięciu pn. "Przebudowa Skateparku w Milanówku” zwiększa się łączne nakłady finansowe  

o kwotę 50.000,00 zł oraz zwiększa się limit wydatków w 2023 roku o kwotę 50,000,00 zł. Zmiana ma na celu 

zainstalowanie monitoringu na terenie Skateparku w Milanówku; 

-w pkt 1.3 (Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe -inne niż wymienione w pkt 1.1 i 1.2)  

w przedsięwzięciach majątkowych: 
-w przedsięwzięciu pn. "Wykup wodociągów w ulicach gminnych" zwiększa się łączne nakłady finansowe  

o kwotę 50.000,00 zł oraz zwiększa się limit wydatków w 2023 roku o kwotę 50.000,00 zł. Zabezpieczone środki 

zostaną przeznaczone na odpłatne przejęcie sieci wodociągowych, wybudowanych przez prywatnych 

inwestorów. Plany przewiduję wykupienie m.in. wodociągu zlokalizowanego w ulicy Marzeń 

-wprowadza się przedsięwzięcie pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr 2  

w Milanówku „na lata 2023-2024, łączne nakłady finansowe w wysokości 3.000.000,00 zł, limit wydatków  

w 2024 roku kwota 3.000.000,00 zł -wprowadza się zadanie w związku z programem "Olimpia 2023" oraz 

planowanym podpisaniem umowy o dofinansowanie, celem realizacji zadania jest zwiększenie dostępności 

boiska bez względu na warunki atmosferyczne. 

Planowane Dochody: 
1.  z Programu "Olimpia 2023" w 2024 roku w wysokości 2.100.000,00 zł 

2. wkład własny gminy w 2024 roku w wysokości 900.000,00 zł 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki do niniejszej uchwały. 

 

Radna Janina Moława odniosła się do programu „Olimpia 2023”. Radna chciałaby wiedzieć, czy przystąpienie 

do zadaszenia boiska za 2 100 000,00zł jest uzgodnione z Radą Rodziców. Pani Moława przypomniała, że BMM 

był za rym, żeby na terenie boiska budować szkołę, a na miejscu starego budynku szkoły budować centrum 

ekologiczno - przyrodnicze. 

Zastępca Burmistrza Marcin Bąk poinformował, że inicjatywa wyszła od dyrektora szkoły i od Rady 

Rodziców. 

Dyrektor SP2 Beata Woźniak podkreśliła, że inicjatywa była wspólna. Odbyła się rozmowa z burmistrzem. 

Władze szkoły dostały zielone światło, żeby wypełnić taki wniosek i go złożyć. 

Rada Szkoły Artur Niedziński zaznaczył, że jest to inicjatywa wypracowana na zebraniach Rady Rodziców. 

Na jednym z zebrań przedstawiono program „Olimpia 2023”, który został bardzo pozytywnie odebrany. Szybkie 

działanie pozwoliło na skuteczne złożenie wniosku. Program jest przewidziany na zadaszenia ew. na budowę 

nowej nawierzchni. 

Dyrektor SP2 Beata Woźniak podkreśliła, że władze szkoły nie mogą doczekać się na realizację programu. 

Będzie to pierwszy krok, na który wszyscy czekają od wielu lat. Szkoła niewątpliwie tego potrzebuje, potrzebują 

tego dzieci i społeczność SP2. 

Radny Krzysztof Wiśniewski zapytał, kiedy powstał ten pomysł? 

Rada Szkoły Artur Niedziński odpowiedział, że pomysł powstał, kiedy pojawiła się taka możliwość tzn. 

program „Olimpia 2023”. Zadaszenie boiska nie przeszkadza w rozbudowie, jaka była w planach kilka lat temu. 

Zadaszenie ma możliwość otwierania ścian, które pozwalają na funkcjonowanie tego boiska w 100% przez cały 

rok. Odbyły się pierwsze spotkania, z formami, które realizują takie przedsięwzięcia. Jest to racjonalnie 

przedstawiony projekt z racjonalnymi kosztami, spełniający oczekiwania pierwszego kroku do rozbudowy szkoły 

i uzyskania minimalnych warunków, które chcielibyśmy mieć w szkole nr2.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że diagnoza potrzeb szkoły była robiona, co najmniej dwa razy 

w tej kadencji i za każdym razem ta diagnoza sprowadzała się do tego, że brakuje sali gimnastycznej w tym 

budynku. Każda ze szkół podstawowych ma po dwa oddziały w jednym roczniku, co oznacza odpowiednią liść 

godzin WF, które wynikają z programu edukacyjnego. Pozostałe szkoły mają po dwie hale gimnastyczne. SP2 

tego nie ma. Ta propozycja nie jest  

spełnieniem marzeń. Ta propozycja jest pewną protezą, na sytuację, która mamy, czyli za trzy miliony można 

stworzyć zadaszenie boiska, które pozwoli rozwiązać większość problemów, jeżeli chodzi o organizację 

wychowania fizycznego w tej szkole. W WPF jest zapisana z wniosku radnego Kamila Bialika budowa sali 

gimnastycznej wraz z pomieszczeniami. Rada ustaliła, że występuje deficyt w postaci sali gimnastycznej i deficyt 

w postaci kilku sal dydaktycznych, biblioteki, świetlicy itd. Budowa sali gimnastycznej to jest kilkanaście 

milionów złotych. Wkład własny w postaci 1 mln zł, przy zwrocie tej inwestycji wydaje się pewnym 

rozwiązaniem, które pozwala odłożyć w czasie inwestycję budowy sali gimnastycznej i po jej zrealizowaniu 

skupić się na doposażeniu szkoły. 

Radna Bożena Osiadacz uważa, że obecnie gminy nie stać na rozbudowę szkoły. Budowa sali gimnastycznej 

jest bardzo dobrym pomysłem. Radna nawiązała do bardzo małego budżetu działu oświaty na remonty szkół. 



Radna Janina Moława uważa, że znając realia w tym przypadku „łapanie okazji” jest jedynym wyjściem  

z sytuacji. Dorze, że taki program się pojawił. 

Radna Janina Moława poruszyła temat dot. 50 000,00zł na monitoring na terenie boiska w Turczynku.  

To zadanie jest w budżecie i WPF.  

Radny Jaromir Chojecki poinformował, że komisja ŁPiOŚ przegłosowała wniosek o zdjęcie tego zadania  

z budżetu i WPF do czasu, aż będzie rozwiązanie techniczne zaproponowane przez UM z możliwością 

monitorowania części boiska piłkarskiego, podłączenie do monitoringu wizyjnego. 

Referat TI Paulina Gawrońska poinformowała, że zbierze oferty i przedstawi RMM. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek formalny radnego Jaromira Chojeckiego, czyli usunięcie z WPF 

zadania – „Przebudowa Skateparku, rozbudowa monitoringu” do czasu przedstawienia konkretnego rozwiązania 

dot. monitoringu i zebrania ofert.  

Rada Miasta w głosowaniu: 1- przeciw, 1- wstrzymująca, 9-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek formalny 

jw. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji była 

pozytywna z naniesionymi zmianami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2023–2045. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 2-przeciw, 2-wstrzymujace, 3- nieobecni, podjęła  

Uchwałę Nr 675/LXXXVII/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 

2023–2045. 

 

Ad 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2023 r. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek omówiła projekt uchwały dotyczący budżetu miasta Milanówka  

na 2023 r. 

 

Dochody budżetu Miasta Milanówek na rok 2023 zostają zmniejszone o kwotę 4.047.060,14 zł  

Dokonuje się zmian w planie dochodów w budżecie miasta Milanówka w następujący sposób:  

1) w dziale 852 - „Pomoc społeczna” w rozdziale 85295 - „Pozostała działalność” w ramach paragrafów  

§ 2057 kwota 60 819,99 zł oraz 2059 kwota 11 327,09 zł razem 72 147,09 zł, stanowiące dotacje celową 

przekazaną z budżetu UE i z budżetu państwa na realizację zadania pn”. Rozwój usług społecznych  

w Milanówku – Edycja 2” realizowanych w Centrum Usług Społecznych.  

2) dziale 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”:  

- w rozdziale 92109 - „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby” w ramach paragrafu 6257 zmniejsza się 

dochody majątkowe stanowiące dotacje celowe przekazane z MKiDN i środków EOG na realizację zadania 

majątkowego pn. „Dotacja celowa dla partnerów projektu pn. rewitalizacja willi Waleria w Milanówku”  

w wysokości 939 837,07 zł (przeniesiono do rozdziału 92120 § 6207 w celu dostosowania spójnej klasyfikacji 

budżetowej dochodów w obszarze całego projektu w rozdziale 92120).  

- w rozdziale 92120 „Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami” w paragrafie 6207 – zwiększa się dochody 

majątkowe o łączną kwotę 2 050 841,27 zł, stanowiącą dotacje celowe przekazane z MKiDN i środków EOG 

na realizację zadania majątkowego pn. „Dotacja celowa dla partnerów projektu pn. rewitalizacja willi 

Waleria w Milanówku” w wysokości 939 837,07 zł oraz stanowiącą dotacje celowe przekazane z MKiDN  

i środków EOG na realizację zadania majątkowego pn. „Rewitalizacja willi Waleria w Milanówku - 

stworzenie interdyscyplinarnego miejsca edukacji kulturalnej” w wysokości 1 111 004,20 zł.  

- w rozdziale 92195 „Pozostała działalność” w paragrafie 6207 – zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę 

5 230 211,43 zł, stanowiące dotacje celowe przekazane z MKiDN i środków EOG na realizację zadania 

majątkowego pn. „Rewitalizacja willi Waleria w Milanówku - stworzenie interdyscyplinarnego miejsca edukacji 

kulturalnej”- środki częściowo zrealizowane zostały w 2022 r. i stanowią przychody, jako niewykorzystane 

środki pieniężne, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych, a w pozostałej części 

przeniesione zostały w celu dostosowania spójnej klasyfikacji budżetowej dochodów w obszarze całego projektu 

do rozdziału 92120.  



WYDATKI  
Wydatki budżetu Miasta Milanówek na rok 2023 zostają zwiększone o kwotę 1 113 526,96 zł.  

Dokonuje się zmian w planie wydatków w budżecie miasta Milanówka w następujący sposób:  
1) w dziale 400 „Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę, w rozdziale” 40002 

„Dostarczanie wody”, zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 70 000,00 zł - zmiana ma na celu 

zabezpieczenie środków na wykonanie regeneracji studni nr 2 Stacji Uzdatniania Wody przy ul. Na Skraju  

w Milanówku. Studnia nr 2 została odwiercona w 1983 i ustawicznie traci wydajność. Wykonanie regeneracji 

studni jest niezbędne, ponieważ potencjalna awaria studni nr 3 zagrozi bezpieczeństwu dostawy wody dla 

mieszkańców Milanówka. Zabezpieczone środki zostaną przeznaczone również na wymianę membran wraz z 

myciem chemicznym ww. Suw-u.  

 

oraz zwiększa się plan wydatków majątkowych w § 6060 o kwotę 50 000,00 zł na zadanie pn. "Wykup 

wodociągów w ulicach gminnych" - zabezpieczone pieniądze zostaną przeznaczone na odpłatne przejęcie sieci 

wodociągowych, wybudowanych przez prywatnych inwestorów. Plany przewidują wykupienie m.in. wodociągu 

zlokalizowanego w ulicy Marzeń.  

2) w dziale 600 „Transport i łączność, w rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”, wprowadza się plan 

wydatków majątkowych w § 6300 na kwotę 65 593,00 zł na zadanie pn. "Dotacja celowa dla Brwinowa  

w celu naprawy ul. Iwaszkiewicza" - zmiana ma na celu przeprowadzenie remontu ul. Iwaszkiewicza  

w porozumieniu z gminą Brwinów. Aktualny stan drogi jest zły, a korzystając z obecności wykonawcy na 

budowie ul. Letniskowej w Owczarni, która stanowi przedłużenie ul. Iwaszkiewicza zasadnym jest dopłacenie 

wykonawcy w porozumieniu z liderem projektu do remontu części drogi znajdującej się w obrębie Milanówka.  

3) w dziale 600 „Transport i łączność, w rozdziale 60095 „Pozostała działalność”, zwiększa się plan 

wydatków bieżących na realizację zadań statutowych o kwotę 20 000,00 zł - celem zmiany jest 

zabezpieczenie środków na przeprowadzenie cyklicznych prac służących czyszczeniu urządzeń odwadniających, 

aby utrzymać urządzenia w stanie pełnej funkcjonalności (konieczne jest czyszczenie studzienek przynajmniej 

raz w roku). Aktualnie obowiązujący plan w kontekście konieczności zawarcia umowy na wykonanie przeglądów 

dróg, może okazać się niewystarczający do realizacji czyszczenia studzienek;  

4) w dziale 630 „Turystyka”, w rozdziale 63095 „Pozostała działalność” zwiększa się plan wydatków 

bieżących na realizację zadań statutowych o kwotę 265 000,00 zł – zwiększenie  

wynika z zabezpieczenia środków na zakup materiałów niezbędnych do otwarcia Kąpieliska Miejskiego,  

tj. chemia basenowa, narzędzia służące do sprzątania, przęsła ogrodzeniowe, farby, inne urządzenia itd. na opłaty 

za energię elektryczną, dostawę wody do Kąpieliska Miejskiego, na usługi remontowe i serwisowe urządzeń, 

pomp na terenie Kąpieliska Miejskiego, na usługi odprowadzana ścieków, badań wody na terenie Kąpieliska 

Miejskiego, usługi dot. zapewnienia ratowników na terenie Kąpieliska Miejskiego.  

5) w dziale 700 „Gospodarka mieszkaniowa”, rozdziale 70005 „Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami”, zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie wynagrodzenia o kwotę  

41 650,97 zł – celem zabezpieczenia środków na wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w ramach umów 

zleceń na obsługę Targowiska.  

 

jednocześnie zmniejsza się plan wydatków majątkowych w § 6050 o kwotę 200 000,00 zł na zadaniu pn. 

"Zagospodarowanie terenu przy ul. Turczynek - Wiatraczna poprzez m.in. Montaż wagi najazdowej" - 

środki z zadania zostaną przekazane do Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej celem uruchomienia 

basenu miejskiego w miesiącach letnich. Jest to społecznie oczekiwane. Montaż wagi najazdowej jest zadaniem, 

które w budżecie funkcjonuje, co najmniej od 2021 r i dotychczas nie zostało wykonane. Nie ma pewności,  

iż przyniesie spodziewane korzyści finansowe. Korzystanie z urządzenia będzie wiązało się z kalibracją  

i przeglądami, które generują dodatkowe koszty.  

Uruchomienie basenu miejskiego będzie sprzyjać rozwojowi ruchowemu młodzieży zapewni bezpieczne  

i zdrowe spędzanie wolnego od szkoły czasu;  

6) w dziale 750 „Administracja publiczna”, w rozdziale 75023 „Urzędy gmin” zwiększa się plan wydatków 

bieżących w grupie świadczenia o kwotę 20 000 zł, na wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń, 

przewidziane na zabezpieczenie następujących działań: zakup odzieży, obuwia i innych środków ochrony 

osobistej zgodnie z przepisami BHP dla pracowników Grupy Remontowo Budowlanej i w grupie 

wynagrodzenia o kwotę 61 000,00 zł, na wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w ramach umów zleceń 

na obsługę kąpieliska Miejskiego (tj. kasjerzy, dozór, pracownik gospodarczy) jednocześnie zmniejsza się plan 

wydatków bieżących w grupie zadań statutowych o kwotę 2 658,63 zł i przeznacza się na zwiększenie planu 

wydatków majątkowych w § 6060 na zadanie pn. "Zakup zwiększenia ilości składników w programie 

AssetsNinja do ewidencji środków trwałych - zwiększenie wartości WNiP" – w celu zapewnienia możliwości 

wprowadzania większej ilości danych do programu;  



7) w dziale 754 „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa”, w rozdziale 75404 „Komendy 

wojewódzkie Policji” zmniejsza się plan wydatków bieżących w grupie zadań statutowych o kwotę  

10 000,00 zł i jednocześnie zabezpiecza się w dziale 754 „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa”, w rozdziale 75411 „Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” zwiększa się 

plan wydatków bieżących w grupie zadań statutowych o kwotę 10 000,00 zł – z przeznaczeniem dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Grodzisku Mazowieckim na remont, naprawę bram w garażu dla 

samochodów ratowniczych (środki stanowią wpłatę na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na 

potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Grodzisku Mazowieckim).  

8) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80101 „Szkoły Podstawowe”, zwiększa się plan 

wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 310 000,00 zł - zwiększenie planu dotacji dla niepublicznych 

jednostek wynika z wniosku referatu Oświaty (w celu częściowego uzupełnienia planu wydatków).  

9) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80104 „Przedszkola” zwiększa się plan wydatków 

bieżących w grupie dotacje o kwotę 180 000,00 zł - zwiększenie planu dotacji dla niepublicznych jednostek 

wynika z wniosku referatu Oświaty (w celu częściowego uzupełnienia planu wydatków).  

10) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80106 „Inne formy wychowania przedszkolnego” 

zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 1 000,00 zł - zwiększenie planu dotacji dla 

niepublicznych jednostek wynika z wniosku referatu Oświaty (w celu częściowego uzupełnienia planu 

wydatków).  

11) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80113 „Dowożenie uczniów do szkół” zwiększa się 

plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 90 000,00 zł – zwiększenie wynika z zabezpieczenia 

środków na procedurę przetargową planowaną w lipcu, na organizację dowozu uczniów niepełnosprawnych do 

szkół.  

12) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80149 „Realizacja zadań wymagających stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych  

w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego” zwiększa się plan wydatków 

bieżących w grupie dotacje o kwotę 83 000,00 zł - zwiększenie planu dotacji dla niepublicznych jednostek 

wynika z wniosku referatu Oświaty (w celu częściowego uzupełnienia planu wydatków).  

13) w dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale 80150 „Realizacja zadań wymagających stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych” zwiększa się 

plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę  
330 000,00 zł - zwiększenie planu dotacji dla niepublicznych jednostek wynika z wniosku referatu Oświaty  

(w celu częściowego uzupełnienia planu wydatków).  

14) w dziale 852 „Pomoc społeczna”, w rozdziale 85219 „Ośrodki pomocy społecznej” zmniejsza się plan 

wydatków bieżących w grupie wynagrodzenia o kwotę 2 939,94 zł i w grupie wydatków statutowych  

o kwotę 596,06 zł i przenosi się do tej samej grupy w klasyfikacji w dziale 852 „Pomoc społeczna”, w rozdziale 

85295 „Pozostała działalność”;  
15) w dziale 852 „Pomoc społeczna”, w rozdziale 85228 „Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze” zmniejsza się plan wydatków bieżących w grupie świadczenia o kwotę 41 282,09 zł - zmniejsza 

się plan wydatków na świadczenia usług opiekuńczych dla mieszkańców Milanówka w związku ze 

zmniejszeniem zapotrzebowania na te usługi i jednocześnie przeznacza się na wkład własny na realizację zadania 

pn. ”Rozwój usług społecznych w Milanówku – Edycja 2”- realizowanych w Centrum Usług Społecznych 

(rozdział 85295).  

16) w dziale 852 „Pomoc społeczna”, w rozdziale 85295 „Pozostała działalność” zmniejsza się plan 

wydatków bieżących w grupie wydatków z programów UE o kwotę 133 855,27 zł i jednocześnie w tej samej 

grupie zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 295 013,35 zł na realizację zadań w ramach dwóch 

projektów pn. "Milanowskie Centrum Usług Społecznych" oraz pn. ”Rozwój usług społecznych  

w Milanówku – Edycja 2”- realizowanych w Centrum Usług Społecznych – zmiany są podyktowane 

aktualizacją wniosków o dofinansowanie oraz potrzebą zabezpieczenia w budżecie środków niewykorzystanych 

w 2022 r.  

17) w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” w rozdziale 85404 „Wczesne wspomaganie rozwoju 

dziecka” zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 6 000,00 zł - zwiększenie planu 

dotacji dla niepublicznych jednostek wynika z wniosku referatu Oświaty (w celu częściowego uzupełnienia planu 

wydatków).  

18) w dziale 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska”, w rozdziale 90005 „Ochrona powietrza 

atmosferycznego i klimatu” zmniejsza się plan wydatków bieżących w grupie zadań statutowych o kwotę 

15 190,50 zł i jednocześnie przeznacza się na zadanie majątkowe pn.: „Zakup drukarki do punktu 

konsultacyjnego programu Czyste Powietrze” – zwiększenie wynika z konieczności zabezpieczenia środków 

na zakup drukarki do realizacji zadania.  



19) w dziale 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska”, w rozdziale 90015 „Oświetlenie ulic, 

placów i dróg” zmniejsza się plan wydatków bieżących w grupie zadań  
statutowych o kwotę 651 593,00 zł – plan finansowy klasyfikacji 900/90015/4260 był konstruowany w oparciu 

o zeszłoroczne stawki za zakup energii, które były znacznie wyższe niż aktualnie obowiązujące stawki. Z uwagi 

na ustawową obniżkę maksymalnych cen prądu, wprowadzoną ustawą z dn. 27.10.2022 w 2023 r. na klasyfikacji 

tej pojawią się znaczące oszczędności, uzasadniające przedmiotową 2023. Szacunkowe roczne zużycie prądu na 

potrzeby zasilania oświetlenia ulicznego na terenie Milanówka wynosi 1.200,00 MWh, podczas gdy aktualnie 

obowiązująca stawka wynosi 790 zł za 1 MWh, co daje szacunkowe roczne koszty w wysokości 948.000,00 zł. 

Dodając do powyższej kwoty koszty dystrybucji otrzymujemy ok. 1.600.000,00 zł kosztów za roczne usługi 

sprzedaży i dystrybucji energii elektrycznej. Tymczasem aktualny plan finansowy klasyfikacji wynosi 

2.910.000,00 zł. Proszę o przekazanie z powyższego zmniejszenia planu kwoty w wysokości 146 000,00 zł do 

referatu RGKiM celem uruchomienia basenu miejskiego.  

 

Jednocześnie w tej samej grupie zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 20 000,00 zł - zmiana w budżecie 

umożliwi sfinansowanie wymiany lamp na jaśniejsze oprawy w okolicach wybranych przejść dla pieszych. Plany 

zakładają doświetlenie przejść w okolicach następujących ulic: ul. Królewska (w pobliżu skrzyżowania  

z ul. Dembowskiej), ul. Królewska (w pobliżu skrzyżowania z ul. Krótką), ul. Krakowska (przy kładce Żabie 

Oczko), ul. Piłsudskiego (przy targowisku – skrzyżowanie ul. Krzywej i Okólnej), ul. Nowowiejska (przy 

skrzyżowaniu z ul. Książenicką), ul. Kościelna (przy wiadukcie);  

oraz zwiększa się plan wydatków majątkowych w § 6050 o kwotę 180 000,00 zł na zadanie pn.: „Budowa 

oświetlenia ulicznego na ul. Sadowej” – zmiana ma na celu zabezpieczenie środków finansowych na budowę 

oświetlenia na ul. Sadowej. Ulica ta jest jedną z najdłuższych w Milanówku pozbawionych tak ważnej z punktu 

widzenia bezpieczeństwa komunikacyjnego infrastruktury oświetleniowej. Urząd Miasta Milanówka jest  

w posiadaniu aktualnego projektu budowlanego z ważnym zgłoszeniem prowadzenia robót;  

20) w dziale 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”, w rozdziale 92120 „Ochrona zabytków  

i opieka nad zabytkami” zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie zadań statutowych o kwotę  

2 000,00 zł – zabezpieczenie środków na ochronę (SOLID) budynków komunalnych.  

21) w dziale 926 „Kultura fizyczna”, w rozdziale 92695 „Pozostała działalność” zwiększa się plan 

wydatków majątkowych w § 6050 o kwotę 50 000,00 zł na zadanie pn.: „Przebudowa Skateparku  

w Milanówku” - zmiana ma na celu zainstalowanie monitoringu na terenie Skateparku w Milanówku.  

PRZYCHODY  
Przychody budżetu Miasta Milanówek na rok 2023 zostają zwiększone niewykorzystanymi środkami 

pieniężnymi, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 4 160 587,10 zł 

oraz o „Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy” w kwocie 1 000 000,00 zł do kwoty  

36 451 873,31 zł i zostaną przeznaczone na wydatki oraz na pokrycie wydatków z tytułu zmniejszonych 

dochodów, które zostały wymienione poniżej:  
- środki przekazane w 2022 r. na realizację zadania w projekcie pn. "Milanowskie Centrum Usług Społecznych". 

– 17.011,72 (10.662,69 + 6.349,03);  

- środki przekazane w 2022 r. na realizację zadania w projekcie pn. " Rozwój Usług Społecznych w Gminie 

Milanówek - Edycja 2". – 30.717,18 zł.  

- środki przekazane w 2022 r. na realizację zadania w projekcie pn. "Rewitalizacja willi Waleria w Milanówku - 

stworzenie interdyscyplinarnego miejsca edukacji kulturalnej". – 4.119.207,23 zł.  

- na zabezpieczenie środków na wypłatę dotacji dla przedszkoli i szkół niepublicznych - 993.650,97 zł 

 

Radna Janina Moława negatywnie odniosła się do zdjęcia środków z zadania dotyczącego budowy wagi 

najazdowej, w celu przeznaczenia tych środków na uruchomienie basenu. Radna podkreśliła wysokie koszty 

uruchomienia basenu dot. środków na ponad 400 000,00zł. Waga najazdowa jest niezbędna, ponieważ gmina 

ponosi ogromne koszty dotyczące wywozu odpadów komunalnych. Montaż wagi wiąże się z realnymi 

oszczędnościami.  

Radny Waldemar Parol poruszył kwestię wagi najazdowej. Radny uważa, że wwóz śmieci za  

7 mln zł jest wielkim obciążeniem dla gminy. Oszczędności, które można wprowadzić przez budowę wagi 

najazdowej są bardzo ważne dla miasta, ponieważ gmina dokłada do tego 3,5 mln zł. Radość dzieci przekłada 

się na wysokie płaty dla rodziców, dziadków za odpady komunalne. 

Radna Renata Pawłowska poruszyła temat punktu 14,15,16 dotyczące pomocy społecznej. 

Skarbnik Miasta udzieliła odpowiedzi na ww. pytania. 

Radna Janina Moława przypomniała, że nie ma uchwały dot. basenu, która by była uchwałą funkcjonującą 

odnośnie do regulaminu. Poprzednią uchwałę nadzór odrzucił. Drugiej uchwały, dot. takiego regulaminu, jaki 

sobie nadzór wojewody życzył, nie ma. Należałoby zacząć od tego, że trzeba mieć uchwałę do otwarcia basenu. 

Radna Jolanta Nowakowska odniosła się do świadczeń dla osób niepełnosprawnych.  



Radna Renata Pawłowska złożyła wniosek dot., punku 15 i 16.  Środki w kwocie 760,70 pozostawić  

i zwiększyć plan wydatków CUS z przeznaczeniem na Milanowskie Centrum Usług Społecznych o kwotę 

62 116,63 zł. W punkcie 15 niezmniejszanie wydatków i nieprzeznaczanie kwoty 41 282,09 zł 

na realizację zadania pn”. Rozwój usług społecznych w Milanówku – Edycja 2”. 

Skarbnik Miasta przyjęła do wiadomości, że zadanie pn”. Rozwój usług społecznych w Milanówku – Edycja 

2” po stronie wydatkowej nie będzie tej kwoty i automatycznie środki, które są po przychodach, po dochodach  

i jako przesuniecie na wkład własny, też się nie pojawią. 

Radna Renata Pawłowska zaznaczyła, że pojawi się „Korpus wsparcia seniora MCUS”. Radna podkreśliła, że 

to jest jej wniosek formalny. Rada jeszcze raz przedstawiła wniosek Formalny.  

W punkcie 14, kwota 3 500,46, która jest przeznaczona na dodatki dla osób realizujących „Korpus wsparcia dla 

seniora” pozostawia się. W punkcie, który jest finansowany całkowicie ze środków zewnętrznych (dot. środków 

na ogłoszenie konkursów, żeby móc realizować projekt), wniosek na kwotę 60 116,63 zł pozostawić. 760,70 zł, 

które jest we wniosku o zmianę w budżecie miasta Milanówka, pozostawić jako środki niewykorzystane  

w zeszłym roku. 

Przewodniczący Rady Miasta doprecyzował, że punk 14 pozostaje, punkt 15 zostaje wykreślony, w punkcie  

16 zachodzą zmiany. 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, żeby przejść do wniosków z Komisji ŁPiOŚ.  

Radny Jaromir Chojecki poinformował, że pierwszy wniosek dotyczy dostosowanie do budżetu zapisu  

o wykupie wodociągów w ulicach gminnych. 

Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, że to zostało wprowadzone w budżecie i WPF autopoprawką. Zmiany 

w Skatepark są wprowadzone również autopoprawką.  

Radny Jaromir Chojecki podkreślił, że to były wszystkie wnioski składane przez radnego. Były również pytania 

budowę oświetlenia w ul. Iwaszkiewicza i Sadowej. 

Referat TI Paulina Gawrońska wyjaśniła, że z informacji od gminy Brwinów wynika, że mają w tym terenie 

wykonawcę, z którym podpisali umowę na naprawę dróg gminnych. W przyszłym tygodniu będzie wykonawca 

na ul. Letniskowej prowadziła prace. W związku z tym, że ul. letniskowa przechodzi w ul. Iwaszkiewicza 

zaproponował, aby zrobić w cenie 65 593,00 zł utwardzenie tej drogi destruktem. Pojawiły się wątpliwości 

radnych, że droga nie jest w pełni uzbrojona, jest położony jedynie gaz. Nie ma wodociągu i kanalizacji. Destrukt 

jest nawierzchnią, którą można zdemontować i powtórnie wykorzystać. Jeżeli jest oferta od wykonawcy, która 

opiewa na 97.90zł na m2, to może warto ja rozważyć. Z punktu widzenia p. Gawrońskiej warto to wykonać. Pani 

Gawrońska nawiązała do wykonania w tej technologii ul. Sobieskiego, gdzie mieszkańcy zaaferowali wykonanie 

drogi w partnerstwie. Miasto zrobi podbudowę, a mieszkańcy destrukt. Wykonanie podbudowy wynosi 14 zł, 

jest to bardzo atrakcyjne i byłoby do udźwignięcia przez miasto.   

Przewodniczący Rady Miasta uważa, że oferta jest atrakcyjna. Duża jej część jest skierowana do mieszkańców 

Brwinowa, ponieważ w dużej części to ono są zainteresowani tym rozwiązaniem. Jest to główny szlak 

komunikacyjny mieszkańców Brwinowa, dlatego Brwinów jest zainteresowany, żeby to utwardzić. Radnego 

martwi się tym, że nie udało się położyć tam wodociągu. Warunki techniczne przyłącza są, tylko zabrakło zgody, 

żeby ten wodociąg tam ułożyć. Przy możliwościach finansowych gminy po utwardzeniu, nikt tej drogi nie ruszy 

przez następnie 15 lat. Radny przypomniał, że mieszkańcy chcieli sami wykonać ten wodociąg, a UM się nie 

zgodził. Radny tego nie rozumie. 

Radna Renata Pawłowska złożyła wniosek formalny dot. wykreślenie punktu 15. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie skreślenie punktu 15 z budżetu. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10 za, 3-wstrzynujący, 2- nie głosuje, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

Radna Renata Pawłowska złożyła wniosek formalny dot. punktu 16, gdzie zamiast kwot 295 013,35 zł  

i 133 855,21zł, będzie jedna kwota 161 158,08, z tej kwoty zmniejsza się o kwotę 98 280,75 zł. Pozostaje kwota 

62 877,33 zł. Taka kwota pozostaje w punkcie 16. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie, w punkcie 16 zwiększenie wydatków bieżących w dziale 

852 pomoc społeczna, w rozdziale 85295 pozostała działalność, zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 

62 877,33 na realizację zadań w ramach projektu pn. Milanowskie Centrum Usług Społecznych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2- wstrzymujące, 1- nie głosuje, 2- nieobecny, pozytywnie zaopiniowała 

wniosek jw. 

 

Radny Jaromir Chojecki złożył wniosek dotyczący pkt 2, w dziale 600 Transport i łączność, w rozdziale  

616 Drogi publiczne i gminne wprowadza się plan wydatków majątkowych w § 6050 na kwotę 65 593,00zł na 

zadanie pn. „Modernizacja ul. Jana Sobieskiego”. Zmiana ma na celu przeprowadzenie remontu ul. Jana 

Sobieskiego w porozumieniu z mieszkańcami ww. ulicy. Aktualny stan drogi jest zły. Mieszkańcy wyrażają wolę 

wniesienia wkładu rzeczowego w postaci destruktu. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Jaromira Chojeckiego. 



Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 3- nie głosuje, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek odniosła się do poprzedniego wniosku dotyczącego CUS. Pani Mazurek 

doprecyzowała, że automatycznie w przychodach zmieni się kwota, jako środki niewykorzystane, bo będzie 

niższa o 30 717,18 zł. To są środki na projekt. W poz. dochody kwota 72 147,09 też się zmniejszy. Na realizacje 

zadania „Rozwój usług społecznych”, wcześniej powinna być nazwa Milanowskie Centrum Usług Społecznych. 

Powinny być wymienione te dwa zadania. Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

Skarbnika Miasta. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2- wstrzymujące, 3- nieobecne, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Radna Jolanta Nowakowska złożyła wniosek, aby w dziale 700, w zadaniach majątkowych, rozdziale 70005  

§ 6050, żeby nie zmniejszać wydatków majątkowych o kwotę 200 000,00zł na zadanie pn. „Zagospodarowanie 

terenu przy ul. Turczynek, Wiatraczna poprzez m.in. montaż wagi najazdowej”, żeby te środki pozostały. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Jolanty Nowakowskiej, w sprawie 

nieusuwania zadania w postaci „Montaż wagi najazdowej”, nie zmniejszać kwoty przewidzianej na zadanie. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1- przeciw, 2-wstrzymujace, 3-nb. pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Radny Jaromir Chojecki prosi o zmianę w § 1 pkt 3 w dziale 600 rozdziale 6016 wprowadza się plan wydatków 

majątkowych w § 6050 na kwotę 65 593,00 zł na zadanie pn. „Modernizacja ul. Jana Sobieskiego”. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Jaromira Chojeckiego.  

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2- wstrzymujące, 3-nb. pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Referat TI Paulina Gawrońska poinformowała, że jest do wyboru ul. Sadowa i Lazurowa w sprawie montażu 

oświetlenia. Są również nowe projekty dotyczące ul. Kameralnej, Magnolii, Jeżyków, Na Uboczu oraz 

Księżycowej. Pierwszeństwo mają projekty, które już czekają. Mieszkańcy ul. Sadowej dzwonią w tej sprawie. 

Koszt kosztorysu w roku 2021 był na kwotę 117 000,00zł brutto. Na ul. Lazurową 124 358,00 zł brutto. Obie 

ulice mają 14 opraw na słupach aluminiowych, instalacja idzie pod ziemią. Koszty poszły do góry. Ulica Sadowa 

dot. kosztów od 160 000,00 zł do 180 000,00zł za wykonanie oświetlenia tej ulicy. Jest to odcinek od ul. Ruczaj 

do końca ul. Sadowej.  

 

Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny dotyczący wykreślenia pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miasta rozumie, że jest to wniosek, żeby nie organizować w tym roku basenu. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy. 

Rada Miasta w głosowaniu: 5-za, 5- przeciw, 3- wstrzymujący, 2, nieobecny, wniosek nie przeszedł. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny dotyczący pkt 6. Dział 750 Administracja publiczna,  

w rozdziale 75023 Urzędy, zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie świadczenia, w grupie 

wynagrodzenia na kwotę 61 000,00zł na wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w ramach umów zleceń na 

obsługę kąpieliska miejskiego (kasjerzy, dozór, pracownik gospodarczy).  

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, żeby nie zwiększać tej pozycji, skoro rada wyraziła zgodę na 

propozycję odnośnie do otwarcia basenu i pokryć 265 000,00zł m.in. tym zwiększeniem 61 000,00 zł i poprosić 

BMM, żeby poszukał oszczędności w urzędzie, na zwiększenie tych 61 000,00zł na obsługę basenu. 

Skarbnik Miasta podkreśliła, że rada zdjęła 200 000,00zł. Na basen jest łączna kwota 326 tys. Na basen zostaje 

126 000,00zł. Muszą się pojawić środki, żeby to zbilansować. 

Radna Jolanta Nowakowska zaapelowała o rozsądek, bo gminy organizują basen wtedy, kiedy mają już 

wszystko. Woda nie jest podgrzewana, są prognozy na najzimniejsze lato od lat. Jeżeli basen będzie uruchomiony 

w połowie lipca i będzie do połowy sierpnia, a mieszkańcy dzwonią, że brakuje wody, to nie jest to dobry pomysł. 

Burmistrz mógł zaplanować wcześniej środki np. w lutym, marcu. Gminy nie stać na takie ekstrawagancje. 

Radny Waldemar Parol zauważył, że za moment przyjdzie wykonawca z Walerii, we wrześniu zaczyna się 

szkoła. Skąd weźmiemy pieniądze? 

Skarbnik Miasta podkreśliła, że to, co znajduje się w uchwale budżetowej, są to propozycje budżetowe, które 

rekomenduje BMM. Jedyne środki, które możemy otrzymać to są środki z Ministerstwa Finansów. Jest projekt 

uchwały na 14 miliardów dla samorządów. To jest źródło, którego możemy się spodziewać.   

Skarbnik Miasta podkreśliła, że środki, o których mowa są przesuwane z obecnego planu. Skarbnik nie 

zwiększa, nie zabiera z innych rozdziałów. Te pieniądze i tak były zaplanowane w innych rozdziałach. Budżet 

jest ruchomy i pewne pozytywne rzeczy mogą się zdarzyć. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Radnej Janiny Moławy dot. zdjęcia 61 000,00zł 

z paragrafu 750 Administracja publiczna. Wniosek dot. zmniejszenia o tę kwotę. 

Radna Janina Moława wycofała wniosek. Radna jest załamana tym, co się tutaj dzieje. 

 



Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie 61 000,00zł z działu  

750 – Administracja publiczna. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 2- wstrzymujące, 4- nie głosuje pozytywnie zaopiniował wniosek jw. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że kwota na basen powinna być niższa, ponieważ przeznaczone było 

200 000,00zł z wagi na basen. Kwota, która pozostaje dotyczy 160 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy można to zrobić autopoprawką? 

Zastępca Burmistrza Marcin Bąk potwierdził. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że w poz. 4 całe uzasadnienie zastaje przeniesione do działu 926, rozdziału- 

Pozostała działalność, na kwotę łączną 126 000,00zł, autopoprawką. 

Pozycja 4 znika, pojawia się w pozycji 21 w dziale 926-Kultura fizyczna, w rozdziale – pozostała działalność 

zwiększa się plan wydatków bieżących na realizację zadań statutowych o kwotę 126 000,00zł. Cala teść  

z poz. 4, żeby znalazła się w pozycji 21. Zmiany wpr. autopoprawką. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji była 

pozytywna, z naniesionymi zmianami w postaci wniosków, które były przegłosowane przez komisję. Bez basenu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

Milanówka na 2023 r. 

Rada Miasta w głosowaniu: 7-za, 4- przeciw, 1- wstrzymujący, 3- nieobecni, podjęła Uchwałę  

Nr 676/LXXXVII/23 w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2023 r. 

 

Ad 16. 

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wnioskowi Petycji Renata Pawłowska poinformowała, że na ostatniej 

komisji rozpatrywana była skarga Stowarzyszenie Na Rzecz Miast-Ogrodów, dotycząca wycinki drzew w Parku 

Lasockiego w porze lęgowej ptaków, wniosek mieszkanki w sprawie terenów zielonych Milanówka oraz pismo 

mieszkanki w sprawie modernizacji i remontu ul. Macierzanki. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wnioskowi Petycji Renata Pawłowska poinformowała, że 

Skarga Stowarzyszenia Na Rzecz Miast-Ogrodów uznana została za zasadną. Komisja Skarg Wniosków i Petycji 

rekomenduje uznanie skargi za zasadną. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uznanie skargi z dnia 31 maja Stowarzyszenia Na Rzecz 

Miast-Ogrodów dot. wycinki drzew w Parku Lasockiego w porze lęgowej ptaków uznać za zasadną. 

Rada Miasta w głosowaniu: 7-za, 2-przeciw, 1-wstrzymujący, 1-brak głosu, 4-nieobecni, podjęła  

Uchwałę Nr 677/LXXXVII/23 w sprawie uznania skargi z dnia 31 maja, Stowarzyszenia Na Rzecz Miast-

Ogrodów dot. wycinki drzew w Parku Lasockiego w porze lęgowej ptaków uznać za zasadną. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wnioskowi Petycji Renata Pawłowska poinformowała, że wniosek 

mieszkanki, który wpłynął w dniu 30 maja dot. większej kontroli przy prowadzonej wycince drzew  

i wnioskowała o lepszą niż dotychczas ochronę terenów zieleni w Milanówku. 

Stosownie do treści art. 7 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym, zadaniem własnym gminy 

są m.in. sprawy ochrony przyrody, zadania własne gminy są wykonywane przez organ stanowiący gminy jak  

i organ wykonawczy. Oba organy są władne do wykonywania działań związanych z ochroną przyrody. Natomiast 

podejmowanie bieżących zadań w sprawie, którą mieszkanka opisała we wniosku zdaniem komisji należy do 

BMM. Mając powyższe na uwadze komisja postanowiła rekomendować przekazanie wniosku mieszkanki 

według właściwości do BMM, jako organowi właściwemu do rozpatrzenia tego wniosku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przekazanie wniosku zgodnie z właściwością do BMM. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1- przeciw, 5- nieobecni, podjęła Uchwałę Nr 678/LXXXVII/23 w sprawie 

przekazanie wniosku zgodnie z właściwością do BMM. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wnioskowi Petycji Renata Pawłowska poinformowała, że wniosek wpłynął 

po raz drugi. Gdy pierwszy raz wpłynął, posiadał wielu adresatów w związku z tym został przez RMM 

nierozpatrzony.  Wniosek o naprawę i modernizację drogi na ul. Macierzanki zgodnie z ustawą o drogach 

publicznych należy do burmistrza, wójta. To on jest odpowiedzialny za modernizację, utrzymanie tych dróg.  

W związku z tym Komisja rekomenduje przekazanie wniosku według właściwości do BMM, jako organowi 

właściwemu do załatwienia sprawy dot. modernizacji drogi na ul. Macierzanki.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przekazanie wniosku zgodnie z właściwością do BMM 

z uwagi na to, że jest to zadanie własne samorządu, które wykonuje zarządca drogi w tym wypadku BMM. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 5- nieobecni, podjęła Uchwałę Nr 679/LXXXVII/23 w sprawie  



przekazanie wniosku zgodnie z właściwością do BMM z uwagi na to, że jest to zadanie własne samorządu, które 

wykonuje zarządca drogi w tym wypadku BMM. 

 

Ad 17. 

Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Ad 18 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami oraz wykonania uchwał Rady Miasta 

Milanówka. 

 

Ad 19. 

Sprawy różne. 

Radny Jaromir Chojecki odniósł się do wykonania ul. Sadowej. 

Radna Bożena Osiadacz poruszyła temat dot. terminu projektu na Grudowie. 

Radny Hubert Jarek zadał pytanie w sprawie przejścia dla pieszych na ul. Łąkowej i Stokrotki. 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował za wyrównanie ul. Moniuszki. Pozostaje jeszcze do wykonania  

ul. Grodziska. 

 

Ad 20. 

Zakończenie LXXXVII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek podziękował za udział w LXXXVII Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

                              |-| 

radny Piotr Napłoszek 

 

Protokółowała  

             |-| 

Małgorzata Obwojska   


